

# Info - Pacifique

1 juin 2025

# Bonjour à tous,

La semaine dernière, j'ai eu le plaisir de participer au gala des finissants à Simon Fraser University avec tous les gradués du CSF. C'est fantastique de voir grandir les élèves et de célébrer avec eux la fin de leur parcours dans le Programme francophone. Voici quelques informations pratiques pour les semaines à venir!

#### **Diner Chaud:**

Demain, nous servirons une linguine au poulet et brocoli

# Festival de court métrage:

Le 10 juin à 11h Parents sont invités à la première, à la bibliothèque de l'école Court métrage composé et joué par les élèves du Pacifique

**Célébration de fin d'année:** jeudi le 19 juin de 3h30-7pm à l'École du Pacifique Jeux, musique, exposition de photos, art collectif, cinéma en boucle et plus! 25 ans, ça se fête!

Spectacle de 4-5pm au Pavillon de Rockwood

Repas pizza organisé par l'APÉ

## Bonne semaine!

-----

### Hello everyone,

Last week, I had the pleasure of attending the graduation gala at Simon Fraser University with all the CSF graduates. It's fantastic to see the students grow and celebrate with them the end of their journey in the Francophone Program. Here are some practical information for the coming weeks!

#### Hot lunch:

Tomorrow, we will be serving chicken and broccoli linguine.

## **Short Film Festival:**

June 10 at 11 a.m.

Parents are invited to the premiere at the school library.

Short film composed and performed by Pacific students.

End-of-Year **Celebration:** Thursday, June 19, from 3:30 to 7 p.m. at Pacific School Games, music, photo exhibition, collective art, movie loop, and more! 25 years is something to celebrate! Show from 4-5 p.m. at the Rockwood Pavilion Pizza meal organized by the PAC

7th grade graduation: Tuesday, June 24 at 1 p.m.

Have a great week!

# **Mélanie Vallières**

